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ZAPISNIK S 22. SJEDNICE ŠKOLSKOG ODBORA 
ODRŽANE DANA 04. 10. 2023. GODINE 

 
Sjednica je započela u 17,30 sati u prostorijama škole. 
 
Prisutni:  
Željka Novak – predsjednica ŠO, Tatjana Vugrinec – član, Daniel Dobranić – član, Ana Radiković 
Odlak – član, Milena Granatir – član, Biserka Tarandek – član, Maja Lukman Šprajc – ravnateljica 
škole, Vlatka Žganec – član 
Predsjednica Školskog odbora pozdravlja prisutne, utvrđuje kvorum, te predlaže slijedeći Dnevni 
red: 

1. Usvajanje Zapisnika sa 19., 20. i 21. sjednice Školskog odbora 
2. Godišnji plan i program rada škole za školsku godinu 2023./2024. – donošenje 
3. Školski kurikulum za školsku godinu 2023./2024. - donošenje 
4. Pravilnik o radu školske knjižnice – donošenje  
5. Kadrovska pitanja 
6. Mišljenje MZO-a o idejnom projektu dogradnje škole i izgradnje školske dvorane 
7. Ostala pitanja 

 
Dnevni red se jednoglasno usvaja.  

 
Rasprava po Dnevnom redu: 
 

Točka 2. 
Zaključak: Godišnji plan i programa rada škole za školsku godinu 2023./2024. jednoglasno je 
donesen. 
Točka 3. 
Zaključak: Školski kurikulum za školsku godinu 2023./2024. jednoglasno je donesen. 
 
Točka 4. 
Zaključak: Pravilnik o radu školske knjižnice jednoglasno je donesen. 
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Točka 5. 
Nakon glasovanja predsjednica ŠO konstatira da je sa 7 glasova ZA dana prethodna 

suglasnost ravnateljici da s Sandijem Martinjašem, sklopi radni odnos za radno mjesto stručnog 
suradnika pedagoga na neodređeno nepuno radno vrijeme 20 sati tjedno.  

 
Nakon glasovanja predsjednica ŠO konstatira da je sa 7 glasova ZA dana prethodna 

suglasnost ravnateljici da s Petrom Bedić, sklopi radni odnos za radno mjesto učiteljice hrvatskog 
jezika na određeno puno radno vrijeme 40 sati tjedno, do povratka na rad učiteljice s rodijnog 
dopusta.  

 
Točka 6. 

 
Ravnateljica upoznaje članove sa novostima oko plana rekonstrukcije školske kuhinje. 

Odobreno je oko 30.000,00 eura. Napravljeni su projekti i županija bi trebala raspisati javnu nabavu, 
a radovi će započeti nakon provedbe iste. Nadalje članove poduzetim koracima u vezi s dogradnjom 
škole i izgradnjom školske sportske dvorane. U rujnu prošle godine napravljen je glavni projekti, te 
je ishođena građevinska dozvola. Zbog novih smjernica MZO-a, a kako bi ishodili suglasnost za 
dogradnju škole i izgradnju školske sportske dvorane izrađen je idejni projekt u skladu s istima i 
poslan na odobrenje u MZO. Zadnje informacije iz MZO-a ( poslano pročelnici na mail ) idu u smjeru 
da nam MZO neće odobriti dogradnju škole, zbog prevelikih postojećih učionica u starom dijelu 
škole ( traže rekonstrukciju postojećih prostora ) s argumentom da su nam dovoljne učionice za 14 
učenika po razrednom odjelu. Također ne pristaju na jednodijelnu dvoranu, već nude malu dvoranu 
koje je površinom borilišta malo veća od sadašnjeg hola škole. Po saznanju o navedenom 
ravnateljica je bila na sastanku kod pročelnice našeg ureda, gdje su bili predstavnici REDEE i 
projektant. Na tom je sastanku ravnateljica izrazila neslaganje s navedenim zbog netočno 
izračunanog kretanja broja učenika u razdoblju do šk. god. 2026./2027. ( podaci MZO ) jer je broj 
učenika znatno veći, također pregrađivanjem sadašnjih učionica drastično bi pala kvaliteta odgojno-
obrazovnog rada a kršili bi se i standardi samog MZO-a jer nema pripadajućih kabineta i spremišta. 
Na Upravni odjel za obrazovanje, kulturu i sport poslala je i službeni mailu kojem jasno daje do 
znanja da ne pristaje na takvo rješenje MZO-a i tabelarni prikaz kretanja broja učenika s 
tendencijom porasta zasnovanim na službenim podacima Općine Vratišinec.  

Članovi Školskog odbora upoznati sa situacijom dali su punu podršku ravnateljici u njezinim 
nastojanjima da i dalje inzistira na dogradnji škole i izgradnji jednodijelne dvorane. Također su 
izrazili nezadovoljstvo rješenjem MZO-a jer su mišljenja da se time zakidaju učenici i djelatnici OŠ 
Dr. Vinka Žganca Vratišinec, te da nemaju isti tretman kao i ostali. Školski odbor dao je svoju 
dozvolu da i njihov stav ravnateljica prenese osnivaču, kako bi zajedničkim naporima izborili 
najbolje za status naših učenika.  
 
 
Sjednica završava s radom u 19,10 sati 
 
 

Zapisničarka:           Predsjednica Školskog odbora: 
Tatjana Vugrinec              m.p.   Željka Novak 

 
 


